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hope your birthday begins a new year with special happiness and all that means the most to you. 愿你的生日迎来充满无限幸福的新的一年,以及你最珍...
hope your birthday begins a new year with special happiness and all that means the most to you.
愿你的生日迎来充满无限幸福的新的一年,以及你最珍惜的一切.
wishing you a birthday that is among your very best. i hope that all the years ahead will be as happy as you have been in the past.
祝你度过一个最美好的生日,希望你未来的日子与以往一样快乐!
congratulations on your birthday. may the coming year be filled with happiness and success.
敬贺诞辰!愿这一切充满欢乐,成功!
may every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
愿你的生日特别快乐,愿新的一年中心想事成!
please accept my small gift for your birthday. it is a tiny token of thoughts and friendship. a very, very happy birthday!
请接受我送给你的生日小礼物,它是思念和友谊的象征.生日特别快乐!
congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
祝你生日快乐,天天快乐!
allow me to congratulate you on your birthday and may you enjoy good health and long life.
允许我在你生日之际向你祝贺,祝你健康,长寿!
time flies. today comes your birthday. the best of all good things for this special day and all the many more to come. many happy returns!
时光飞逝,今天又是你的生日,愿今天你拥有一切美丽,来年生日更美好,一年更胜一年.生日快乐!
may you keep in good health and good spirit both on your birthday and all through the year. hope your birthday is happy and your wishes all come true.
祝你生日健康愉快,祝你天天健康愉快,愿你一切愿望都能实现.
permit me to congratulate you on reaching another of these anniversary landmarks today. may each day be as happy as your birthday. have a wonderful birthday!
祝贺你抵达了生命的又一个里程碑,愿你每天都象过生日一样充满喜悦.祝你生日无比快乐!
ishing you ——
glad days filled with friendliness,
bright days filled with cheer,
warm days filled with happiness
to last throughout the year!
have a wonderful brithday1
愿你一年到头都有——
充满友谊的欢欣日子，
充满愉快的明朗日子，
充满幸福的温馨日子！
祝你度过一个美妙的生日！
roses, sweet and fragrant, sent to you to say,
may each hour be a happy one on this special day.
have a happy birthday!
送你一束甜蜜芬芳的玫瑰，
她对你说，今天的喜庆分外美妙，
每时每刻都同样幸福，令人陶醉。
祝你生日快乐！
every day is birthday time when thinking of you,
and i shall keep one sublime
hoping your many dreams come true.
每当想到你我好似天天都在过生日，
可我特别珍视其中的一天，
祝愿你在这天美梦都能实现。
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